
     Protokół nr 22/XXII/16  BRM.0002.10.2016 
obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się w auli konferencyjnej 

Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku  30 listopada 2016 roku. 
 

Obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 1000 
Leszek Jędras – przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum – uprawniające Radę 
do podejmowania prawomocnych decyzji. 
W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych (zgodnie z listą obecności, stanowiąca załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu). 
Nieobecny usprawiedliwiony - radny Janusz Sarnowski. 
Lista zaproszonych gości, stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad, zawarty w zawiadomieniu o sesji - załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu. 
W sprawie porządku obrad głos zabrała Małgorzata Kuźniar – Sekretarz Gminy  Czerwieńsk, 
wnosząc o ujęcie w porządku posiedzenia projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
podatku od środków transportowych. 
Następnie radny Krzysztof Smorąg wystąpił o wykreślenie z porządku obrad pkt 12 tj. projektu 
uchwały  w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  w Gminie Czerwieńsk (druk: BRM.0007.71.2016 z 08.11.2016 r.). Na 
podstawie opinii komisji stałych Rady, a głównie w myśl przepisów prawnych tj. art. 24 ust. 5 
i 8 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, radny 
złożył wniosek formalny o zdjęcie tego projektu uchwały z porządku obrad. Zdaniem radnego 
ten dokument stoi w sprzeczności z kolejnym projektem uchwały w sprawie odmowy 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
terenie Gminy Czerwieńsk (druk: BRM.0007.72.2016 z 09.11.2016 r.). 
Innych zgłoszeń nie było. 
Przewodniczący wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości podatku od środków transportowych poddał głosowaniu. Rada 
jednomyślnie wniosek przyjęła. Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Ustalono, że wprowadzony punkt do porządku obrad będzie rozpatrywany w punkcie 7. 
Następnie przewodniczący poddał głosowaniu wniosek radnego Krzysztofa Smorąga 
w sprawie wykreślenia z porządku obrad punktu o nazwie: „Podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków  w Gminie Czerwieńsk”. 
Rada powyższy wniosek przyjęła bezwzględną większością głosów.  Wynik głosowania: 12 
głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wniosek przyjęła, a tym samym 
dokonała wykreślenia z porządku obrad tego punktu. 
W związku z powyższym, prowadzący posiedzenie stwierdził, iż porządek obrad, po 
wprowadzeniu w/wym. poprawek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXII sesji. 

2. Informacja Burmistrza Czerwieńska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk za rok 
2016.  
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5. Podjęcie uchwały zamieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowe j 
Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-
2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek i zasad poboru podatku od 
nieruchomości i opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 

z organizacjami pozarządowymi na 2017 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

„Centrum Usług Wspólnych w Czerwieńsku” oraz nadania jej statutu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czerwieńsk. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Komunikaty, wnioski, opinie. 

16. Ustalenie treści protokołu z XX i XXI sesji. 

17. Zakończenie obrad XXII sesji. 
Rada powyższy porządek obrad przyjęła do realizacji - jednomyślnie (14 głosami „za”). 
Prowadzący posiedzenie podkreślił, iż radni otrzymali wraz z zawiadomieniem, wszystkie 
projekty uchwał oraz materiały będące przedmiotem obrad XXII sesji. 
Sekretarz posiedzenia – Henryk Góralczyk. 
 
Ad. 2 
Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Temat zreferowała Małgorzata Kuźniar – Sekretarz Gminy Czerwieńsk. 
Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Dyskusji nie było.

 
 
Ad. 3. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Cezary Woch zabrał głos w sprawie zmiany systemu ogrzewania w świetlicy wiejskiej 
w Będowie. Zadanie to miało być wykonane w 2016 r. 
Radny Krzysztof Smorąg wystąpił o upublicznienie informacji w sprawie zimowego utrzymania 
dróg i chodników w gminie. Radny zapytał: w jaki sposób mieszkańcy będą poinformowani 
o zmianie operatora, w jaki sposób należy zgłaszać stany kryzysowe, alarmowe, szczególnie 
w okresie popołudniowym, wieczornym, nocnym, w dni świąteczne i niedziele?  
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Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2016. 

Projekt uchwały (druk: BRM.0006.76.2016 z 28.11.2016 r.) opracowała i omówiła Urszula 
Napierała – Skarbnik Gminy. 
Dyskusja: 
Radna Ewa Wójtowicz zapytała: czego dotyczy zapis § 6 ust. 1 uchwały budżetowej, który ma 
być uchylony? 
Urszula Napierała – Skarbnik Gminy, wyjaśniła, że zapis ten jest konsekwencją uchwały 
podjętej na sesji we wrześniu br., gdzie zdjęto (po stronie przychodów i rozchodów) pożyczkę 
na wyprzedzające finansowanie zadania dot. trzech dróg tj. Mostowej, Strumykowej 
i Zielonogórskiej, które przechodzi do realizacji finansowej  w 2017 r. W związku z powyższym, 
zapis ustalający limit zaciągania pożyczek na wyprzedzające finansowanie nie ma racji bytu. 
Innych zgłoszeń nie było.  
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż 
Rada – jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr 0007.154.2016 w sprawie zmian budżetu 
i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2016. 
Ad. 5. 
Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2023. 

Projekt uchwały (druk: BRM.0006.76.2016 z 28.11.2016 r.) opracowała i omówiła Urszula 
Napierała – Skarbnik Gminy. 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada 
w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada 
– jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr 0007.155.2016 zmieniająca uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2016-2023. 
Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości 
i opłaty targowej. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.69.2016 
z 02.11.2016 r., był przedmiotem prac Komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada 
w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” uchwałę przyjęła. Przewodniczący stwierdził, iż 
Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.156.2016 w sprawie określenia stawek i zasad 
poboru podatku od nieruchomości i opłaty targowej. 
Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.75.2016 
z 23.11.2016 r., był nie był przedmiotem prac Komisji stałych Rady.  
Projekt uchwały opracowała i omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 
W trakcie dyskusji radni pytali o podmiot, który złożył wniosek o zmniejszenie stawek 
podatkowych oraz ubytku w dochodach budżetowych powstałego z tego tytułu. 
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Odpowiedzi udzieliła U. Napierała – Skarbnik Gminy. 
Z wnioskiem wystąpiła firma transportowa, która swoją siedzibę ma w Płotach. W przypadku 
zmniejszenia podatku od środków transportowych, ubytek w dochodach 2017 r. szacuje się 
w wysokości 106 tys. zł. 
Wniosków formalnych do w/wym. projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada w obecności 14 radnych – 9 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” uchwałę 
podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - przyjęła uchwałę nr 
0007.157.2016 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.70.2016 
z 02.11.2016 r., był przedmiotem prac Komisji stałych Rady i uzyskał ich akceptację. 
Następnie prowadzący posiedzenie, po odczytaniu projektu uchwały, otworzył dyskusję nad 
tym dokumentem.

 

Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr 0007.158.2016 
w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.68.2016 
z 02.11.2016 r., był przedmiotem prac Komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną akceptację. 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”/14. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.159.2016 
w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
Przewodniczący Rady o godz. 1050 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 1105. Po 
przerwie w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 
z organizacjami pozarządowymi na 2017 rok. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.66.2016 
z 25.10.2016 r., był przedmiotem prac Komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich akceptację. 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”/14. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.160.2016 
w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami pozarządowymi 
na 2017 rok. 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2017. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.67.2016 
z 02.11.2016 r., był przedmiotem prac Komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich akceptację. 
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Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”/14. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.161.2016 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2017. 
Ad. 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum 
Usług Wspólnych w Czerwieńsku” oraz nadania jej statutu. 
Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.65.2016 z 02.11.2016 r. – III wersja - odczytał Leszek 
Jędras – przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. Komisje o projekcie uchwały wydały 
opinie pozytywne (jednomyślnie). 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”/ 14. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.162.2016 
w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych 
w Czerwieńsku” oraz nadania jej statutu. 
Ad. 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czerwieńsk. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.72.2016 
z 09.11.2016 r., był przedmiotem prac Komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich akceptację.  
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 14 głosów „za”/14. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.163.2016 
w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czerwieńsk. 
Przewodniczący Rady o godz. 1115 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 1125. 
Ad. 14. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź na zapytania/ interpelacje zgłoszone 
podczas XX sesji 28.09.2016 r. oraz w okresie międzysesyjnym otrzymali radni: Henryk 
Łapkowski i Wojciech Zawada. 
Na interpelacje i zapytania radnych, zgłoszone w punkcie 3 porządku obrad, odpowiedzi 
udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
1. Ogrzewanie świetlicy wiejskiej  w Będowie. 
Gmina podpisała umowę na termomodernizację obiektów użyteczności publicznej gminy, 
między innymi świetlica wiejska w Będowie jest objęta tym programem. W ramach 
przygotowanego wniosku i wykonanego audytu energetycznego w świetlicy w Będowie będzie 
zainstalowane ogrzewanie ekologiczne (olejowe lub na zasadzie pomp ciepła). Termin 
realizacji całego przedsięwzięcia (11 obiektów) przewidywany jest do końca czerwca 2018 r. 
Całkowity koszt zadania, przy 15% udziale gminy, prawdopodobnie zamknie się kwotą ok. 4,6 
mln. zł 
2. Zimowe utrzymanie dróg w gminie. 
Wszystkie sołectwa otrzymały informacje w zakresie podmiotów, które będą realizowały 
zdanie związane z zimowym utrzymaniem dróg. Ogłoszenia w tym zakresie będą 
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rozplakatowane na tablicach ogłoszeń i na stronach internetowych gminy oraz w miesięczniku 
„Czerwieńsk U NAS”. Natomiast informacja o zarządzaniu kryzysowym będzie uzupełniona 
i ogólnie dostępna mieszkańcom gminy. 
Ad. 15. 
Komunikaty, wnioski, opinie. 
Przewodniczący Rady przekazał następujące komunikaty, a dotyczące: 

1. Terminarza XXIII sesji, która odbędzie się 28.12.2016 r. Tematyka zgodna z planem 
pracy rady na 2016 r., (uchwała budżetowa na 2017 r., plan pracy Rady i Komisji 
stałych Rady na 2017 r., inne uchwały). 

2. Posiedzeń komisji stałych rady, które odbędą się 07, 12, 14 i 16.12.2016 r. 
3. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze, uchwałą nr 201/2016 

z 21 października 2016 r. stwierdziło nieistotne naruszenie prawa w podjętych przez 
Radę Miejską w Czerwieńsku uchwałach nr 0007.144 i 145.2016 z 28 września 2016 r. 
(BRM.0004.28.2016).  

4. 8 pism (IB-I.743.217 – 224.2016 PGol) z 24 listopada 2016 r. Wojewody Lubuskiego 
zwracającego się z prośbą o ustosunkowanie się Rady Miejskiej do wskazanych 
naruszeń, a dot. uchwał od nr 0007.115 do 122.2016  z 26 czerwca 2016 r. w sprawie 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach 
geodezyjnych: Będowa, Nietkowic, Bródek, Lasek, Nietkowa, Wysokiego i Czerwieńska. 
Organ nadzoru dokonując oceny tekstu planów miejscowych stwierdził naruszenie 
zasad i trybu sporządzania w/w planów. Termin udzielenia odpowiedzi - 21 dni od dnia 
otrzymania niniejszego pisma, które do Rady wpłynęło 29.11.2016 r. 
Przewodniczący poinformował, że w/w pisma znajdują się do wglądu w biurze rady 
(BRM.0004.39-46.2016), do których ma ustosunkować się projektodawca tych 
dokumentów, czyli Burmistrz Czerwieńska. 
Rada przez aklamację upoważniła przewodniczącego do udzielenia, w imieniu Rady, 
odpowiedzi Wojewodzie w przedmiocie sprawy. 

5. Odpowiedzi Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze na pismo Urzędu 
Czerwieńska wnoszącego o ujęcie w palnie finansowych na 2017 rok (ZDW) budowy 
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 279 w kierunku Drzonowa 
(BRM.0004.36.2016). 

6. E-maila mieszkańca ul. Pogodnej w Płotach z 23.10.2016 r. (adresowane do TVP 
i Redakcji „Gazety Lubuskiej”, a przesłane do wiadomości Rady) w sprawie braku 
chodników i złej jakości nawierzchni drogi gminnej (BRM.0004.37.2016). 
W sprawie tej korespondencji wypowiedział się Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Poinformowano adresata pisma, że gmina będzie wypełniała powstałe ubytki w jezdni, 
w ramach posiadanych środków finansowych. Na tym odcinku jest dobrze wykonana 
podbudowa pod zamknięcie drogi. 

7. Dwóch stanowisk Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego wypracowanych podczas 
Konwentu 12.10.2016 r., a dotyczących: 
- planowanych zmian w ustawie o publicznym transporcie zbiorowym, 
- zmian w oświacie proponowanych w projekcie ustawy „Prawo Oświatowe” 
(BRM.0004.38.2016). 

W tym punkcie głos zabrała radna Ewa Wójtowicz, prosząc burmistrza o przedstawienie 
informacji w sprawie: budowy budynku socjalnego i Centrum Rehabilitacji w Czerwieńsku, a 
także spotkania w Sulechowie dot. oświaty. Ponadto radna poinformowała o zakończeniu prac 
przy porządkowaniu dokumentacji zgromadzonej do Izby Dziejów w Czerwieńsku. Wszystkie 
zbiory przekazano dyrektorowi Gimnazjum w Czerwieńsku. 
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Indagowany udzielił odpowiedzi na powyższe pytania i tak: 
1/ na budowę budynku komunalnego w Czerwieńsku są dwie propozycje. Pierwsza, to 
usytuowanie obiektu pomiędzy „torami”, a druga to wejście z aportem – wartością działki przy 
ul. Akacjowej - do RTBS. Zarząd RTBS poinformował, że Walne Zgromadzenie Członków 
przyjęło wniosek, lecz pod pewnymi warunkami, tzn. gmina musi przygotować we własnym 
zakresie projekt techniczny. Ponadto w przypadku, gdy po wybudowaniu obiektu, RTBS nie 
zasiedli go, wówczas gmina będzie zobowiązana do pokrywania czynszu za pustostany. Trzeci 
warunek to taki, że realizacja budowy budynku  komunalnego przez RTBS nastąpi dopiero 
wtedy, kiedy zostaną zrealizowane inwestycje związane z budownictwem komunalnym 
w Gubinie i Szprotawie. Podczas spotkania z dyrektorem RTBS uzgodniono, że do tematu 
powróci się nie wcześniej niż w marcu 2017 r. 
Kolejny wariant polegać będzie na rozpisaniu  zapytania ofertowego skierowanego do biur 
projektowych, które zaprojektują zagospodarowanie działki pomiędzy „torami”. W budżecie 
na 2017 r. zabezpieczono środki finansowe na wykonanie projektu. Z rozpoznania rynku 
wynika, że ten projekt wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę zamknie się kwotą ok. 
70.000 zł. Czas opracowania projektu - to cztery miesiące. 
2/ Centrum Rehabilitacyjne. 
Gmina w wyniku zapytania ofertowego wybrała spośród pięciu ofert najtańsze biuro 
projektowe (54.000 zł). Kwota ta jest ujęta w projekcie budżetu na 2017 r. Czas wykonania 
projektu, wraz z pozwoleniem na budowę ma się zamknąć do 30.04.2017 r. Rozpatruje się 
możliwości pozyskania pozabudżetowych środków finansowych na to zadanie. 
3/ rozmowy w sprawie dalszego funkcjonowania Gimnazjum w Pomorsku. 
2 listopada br. odbyło się spotkanie z kierownikiem zarządzającym oświatą w Sulechowie. 
Dyskutowano na temat współfinansowania Gimnazjum w Pomorsku w 2017 r. Gmina chce 
pozostawić poziom dofinansowania placówki na poziomie 14.000 zł, natomiast Gmina 
Sulechów wystąpiła o dofinansowanie w wysokości 30.000 zł. Po tej rozmowie do gminy 
przyszło pismo, aby dofinansować w 2017 r. szkołę w wysokości dotacji, jaka była w 2016 r. 
Jednak burmistrz stoi na takim stanowisku, że w 2017 r. gmina będzie dotowała placówkę 
w Pomorsku w wysokości 14.000 zł. 
 W dalszej części burmistrz przekazał informację dot. spotkania w sprawie wody 
w Nietkowie. W spotkaniu wziął udział specjalista z branży uzdatniania wody. Wyznaczono 
zadania, które należy przeprowadzić w zakresie zbadania wody surowej i uzdatnionej. 
Poproszono także prezesa firmy „POMAK” o zlecenie wykonania i określenia wyników badania 
wody. 
Prezes Spółki POMAK wyjaśnił, że 24 listopada br. przeprowadzono badania skuteczności 
oczyszczania wody na ujęciu wody w Nietkowie, poprzez sprawdzenie parametrów jakości 
wody surowej i uzdatnionej. Złoże filtracyjne, które zostało zamontowane 2 lata temu, spełnia 
swoje parametry. Wodę surową można wysyłać do sieci, gdyż zawiera 50 jednostek żelaza, 
natomiast bardzo zachwiana wartość dotyczy ilości manganu. W zakresie filtracji złoże 
filtracyjne spełnia swoje zadanie. Kolejne zalecenie dotyczyło badania składu złoża, czy jest 
prawidłowo dobrany. Jej proporcja, odpowiedni skład jest prawidłowo dobrany. Wyniki badań 
w tym zakresie będą znane w najbliższych dniach. 
Ad. 16. 
Ustalenie treści protokołu z XX i XXI sesji. 
Prowadzący posiedzenie poinformował, że protokoły z przebiegu XX i XXI sesji Rady Miejskiej 
w Czerwieńsku były wyłożone do wglądu. W związku z tym, prowadzący poprosił o zgłaszanie 
uwag lub wniosków, co do treści tych dokumentów. 
Uwag nie było. 
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Przewodniczący stwierdził, że w wyniku braku uwag, w/wym. protokoły  z posiedzeń Rady 
Miejskiej w Czerwieńsku stały się obowiązujące. 
Ad. 17. 
Zakończenie obrad XXII sesji. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Leszek Jędras - przewodniczący Rady, wypowiadając 
słowa: „Zamykam obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku” o godz. 1210 zamknął 
posiedzenie. 
 
Protokół sporządziła:  Sekretarz obrad:    Przewodniczący  
Alina Juncewicz   Henryk Góralczyk   Rady Miejskiej w Czerwieńsku 
Inspektor ds. rady       Leszek Jędras 

             
   


